



**+ Liturgies & Church Services:**

Liturgies during the coming week will be celebrated at the church and the cathedral as per the schedule posted on church website.

- ✠ Divine liturgy tomorrow, Thanksgiving Day, 14<sup>th</sup> October, at 9:00-11:00 am at the church.

**+ Good Shephard service:**

Next Sunday 20<sup>th</sup> October is the due date to bring the macaroni & beef trays for the homeless, cooked & frozen.

**+ Two Spiritual & Social Gatherings for Seniors every week:**

All seniors who are 55 years and up are most welcome to join Fr. Ammonius and counsellors of Anba Kyrillos Meeting every Tuesday and Thursday at the Cathedral Café from 12:00 to 3:00 pm. These social gatherings include of spiritual reflections by our priests and periods of Q&A. All seniors, men and women alike, are welcomed.

**+ Parents with kids under 12 years old:**

This Saturday 19<sup>th</sup> October: Siblings conflict, by Hanan Hanna.

**+ Commemoration of the Departed:**

In today's liturgies, we prayed for the repose of:

- 1) The Late **Guirguis Shafik Abou Seif**, who slept in the Lord on last Friday 11<sup>th</sup> October in Cairo. He is husband of late Mrs. Rogina Shafik Saleh, and father of Magdy in Cairo and late Mrs. Mary (Alex Sarkis) in Toronto. The family accepts condolences today Sunday 13<sup>th</sup> October after the liturgy at St. Mark church.

**+ القداسات والخدمات الطقسية:**

القداسات في الأسبوع المقبل بالكنيسة والكاتدرائية حسب الجدول المعلن على موقع الكنيسة الإلكتروني.

- ✠ القداس الإلهي غداً "عيد الشكر" ١٤ أكتوبر الساعة ٩:٠٠-١١:٠٠ ص بالكنيسة.

**+ خدمة الراعي الصالح:**

نذكركم بإحضار صواني ال homeless مطبوخة ومجمدة يوم الأحد القادم ٢٠ أكتوبر.

**+ لقاء روحي واجتماعي لكبار السن مرتين كل أسبوع:**

نرحب بجميع كبار السن الذين تبلغ أعمارهم 55 عامًا وما فوق للقاء أبونا أمونيوس وخدام اجتماع الأنبا كيرلس كل يوم ثلاثاء وخميس بكافيه الكاتدرائية من الساعة 12:00 ظهراً حتى 3:00 عصرًا. يتضمن هذا التجمع الاجتماعي تأملات روحية لكهنوتنا وفترات أسئلة وأجوبة. مرحبا بجميع كبار السن، رجالا ونساء على حد سواء.

**+ اجتماع الوالدين الذين أولادهم أصغر من ١٢ سنة:**

السبت القادم ١٩ أكتوبر: الخلافات بين الاخوة، حنان حنا.

**+ تذكارات المنتقلين:**

صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

- 1) الشماس **جرجس شفيق أبو سيف** الذي انتقل الى فردوس النعيم الجمعة ١١ أكتوبر بالقاهرة. وهو زوج المرحومة روجينا شفيق صالح، ووالد مجدي بالقاهرة والمرحومة ماري زوجة اليكس سركييس بتورونتو. وتتقبل الأسرة العزاء اليوم الأحد ١٣ أكتوبر بعد القداس بكنيسة مارمرقس.